
 

 

Protokoll årsmøtet 2018 
6.mars 2018 kl.15:00-17:00 

Quality hotell Tyholmen, Arendal 

 

Til stede: Christian Espegren (Skogselskapet Agder), Inger Øyen (4H Agder), Olav Schrøder (NJFF Aust-

Agder), Kari Røysland (NJFF Vest-Agder), Asbjørn Lie (Agder botaniske forening), Peder Johan 

Pedersen (Naturvernforbundet Vest-Agder), Lars Jøran Sundsdal (NZF Sørlandsavdelingen), Dag N. 

Fagermyr (Aust-Agder Turistforening) og Camilla Moseid (koordinator FNF Agder). Andreas Dahlslett 

Ratvik, frivillig i FNF Agder, var med som observatør. 

 

Tilsluttede foreninger som ikke var representert: DNT Sør, Lister Friluftsråd, Sørlandet krets av Norsk 

speiderforbund. 

 

Valg av møteleder og referent 

Olav Schrøder, NJFF Aust-Agder, ble enstemmig valgt som møteleder. Camilla Moseid, koordinator, 

ble enstemmig valgt som referent.  

 

Godkjenning av innkallelse og saksliste 

Innkallelse og saksliste ble godkjent uten endringer. 

 

Årsmelding 2017 

Årsmelding ble godkjent med noen små endringer. Årsmøtet synes forumet fungerer godt. 

 

Årsregnskap 2017 

Årsregnskapet ble godkjent uten endringer. 

 

Budsjett 2018 

Styrets forslag til budsjett ble enstemmig vedtatt. 

 

Årsplan 2018 

Styrets forslag ble diskutert, endringer ble foreslått og tatt med, og deretter ble årsplan enstemmig 

vedtatt. 

 

Strategiplan 2018-2022 

Styrets forslag ble diskutert, og enstemmig vedtatt med en endring. 

 

Valg  

Tre styremedlemmer var på valg; 

- Olav Schrøder, NJFF Aust-Agder 

- Dag N. Fagermyr, Aust-Agder Turistforening 

- Christian Espegren, Skogselskapet i Agder 

Alle tre ble gjenvalgt for to nye år.  

 



 

 

Valg av styreleder: Olav Schrøder, NJFF Aust-Agder ble gjenvalgt for ett nytt år. 

 

Valg av revisor: Magne Lorentzen, kasserer i NJFF Vest-Agder, skal spørres om han kan være revisor. 

Hvis han ikke kan, får koordinator og styreleder fullmakt til å velge. 

 

Vedtekter for FNF Agder   

FNF nasjonalt har vedtatt at alle regionale FNF skal ha like vedtekter. FNF Agder vedtok enstemmig å 

endre sine vedtekter slik at de blir lik standardvedtektene for FNF i fylkene (vedtatt av FNF nasjonalt 

14.12.2016). Kommentar: Denne saken var oppe på årsmøtet 2016, men ble utsatt til dette årsmøtet 

da standardvedtektene ikke ble sendt ut tidsnok til å bli behandlet. 

 

Før årsmøtet fikk vi besøk av Jenny Marie Guldbrandsen, nasjonalparkforvalter i Raet nasjonalpark. 

Hun fortalte om Raet og arbeidet videre med besøksstrategien. 

 

 

 

      
 

Camilla Moseid        Olav Schrøder 

Koordinator og referent      Styreleder 


